
Notulen Algemene Ledenvergadering 
VV De Noormannen 

 

Datum: Donderdag 1 juni 2023 

Tijd:  20.15 uur  

Plaats:  kantine VV De Noormannen  

 

Aanwezig:  

Verona Conté, Christy Cijsouw, Jesse Simonse, Arjen Simonse, 

Marco Verburg, Peter Willeboordse, Arjen Houmes, Theo van 

Hercules, Elisa van Sighem, Gerbert van Sighem, Lennard 

Kerkhove, Anton Melis, Niels Coppoolse, Nathalie Meijers, Jaap Kaland, Patrick Knevel, 

Dylan Knevel, Jordi Cijsouw, Julian Coppoolse, Pierce Jobse, Jeroen Minderhoud, Robert 

Cijsouw, Ron de Nooijer, Finy Cijsouw, Damian Cijsouw, Born Boogaard, Rody Janse, Jari 

Kaland, Thomas Willeboordse, Jeroen Huibregtse, Jacco Cijsouw, Dylan Maljers, Edwin de 

Pagter, Stefan Feleus, Erwin Pouwelse, Leo Brasser, Siebren Cijvat, Stijn Cijvat, Rens 

Janisse 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Jan de Pagter, Eddy Janse, Willem Cijsouw, Josianne Janse, Sander Riemens, Monique 

Provoost, Hayo Houmes, Mark Riemens, André Toutenhoofd, Willem Alewijnse, Adri 

Roelse, Jackie Minderhoud, Pieter Cijsouw, Ronald Huibregtsen, Dave Jongepier, Jan 

Huibregtse, Ylke Houterman, Niels Gabriëlse, Piet Lievense, Erika Toutenhoofd, Emiel 

Minderhoud, Levien Minderhoud 

 

 

1. Opening 

Jesse opent de vergadering met het benoemen van enkele hoogtepunten van het 

afgelopen seizoen:  

- Er was veel aanwas bij de jongste jeugd: er is veel energie gestoken in de 

ledenwerving en dit werpt nu zijn vruchten af. 

- De inzet van de vele vrijwilligers: heel veel verschillende mensen doen 

samen heel veel voor de vereniging. 

- Het 90-jarig jubileum met verschillende aankomende activiteiten in het 

jubileumjaar 

- Het aanboren van een nieuwe zoetwaterbron voor besproeiing die 

vooralsnog succesvol lijkt. 

- Ongetwijfeld vergeten we nu nog dingen. 

 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 

- Jesse bedankt de vertrekkende kaderleden en vrijwilligers: Lennard, Randy, 

Jos, Michael, Henk, Iman, Damian, Leo, Jeroen. 

- Jaap neemt de taak van wedstrijdsecretaris over van Jeroen. Jaap gaat dit 

combineren met zijn taak als jeugdwedstrijdsecretaris. 

 
3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 14 oktober 2022 

- De notulen van de vorige algemene ledenvergadering worden zonder 

wijzigingen vastgesteld. 

 

4. Voorstellen van de leden 

- Er zijn geen voorstellen ingediend. Een volgende ledenvergadering nemen we 

eventuele voorstellen van de leden mee bij het agendapunt mededelingen. 

 

5. Financiële zaken  

- Begroting 2023-2024 

o Het kopje 2020/2021 moet 2021/2022 zijn. 



o De overige inkomsten betreffen o.a. de verloting op de zaterdagen.  

o Er is in geen rommelmarkt oude stijl komend seizoen, vandaar hier geen 

inkomsten begroot. 

o De begroting wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

- Contributie 2023-2024 

o Er is nog geen aanleiding om de contributie te verhogen. Na het opstellen 

van de rekening 2022/2023 wordt dit opnieuw bezien. 

 

6. Samenstelling en verkiezing bestuur 

- Christy Cijsouw is verkiesbaar als bestuurslid jeugdzaken en wordt verkozen. 

- Peter Willeboordse is verkiesbaar als bestuurslid communicatie en wordt 

verkozen. 

- Hans Minderhoud treedt af als secretaris. Arjen Houmes is verkiesbaar als 

secretaris en wordt verkozen. 

- Jesse Simonse treedt af als voorzitter en wordt weer verkozen als bestuurslid 

commerciële zaken. 

- Er zijn vacatures voor voorzitter en bestuurslid voetbalzaken. Ook in de TC is 

versterking gewenst.  

 

7. Toekomstscenario’s 

- De resultaten van de enquête en de opvolging hiervan worden 

gepresenteerd. De presentatie wordt gedeeld als bijlage bij deze notulen en 

via een link in de nieuwsbrief. 

- Er worden werkgroepen geformeerd die in het komende seizoen met het 

vervolg aan de slag om te bepalen wat in de tijd nodig is: 

o samenwerking met de Meeuwen: Stefan, Peter en/of bestuurslid 

voetbalzaken; 

o samenwerking met Tennis/Korfbal: Joop Kesselaar en bestuurslid;  

Versterking van de werkgroepen vanuit de leden is welkom, aanmelden kan 

bij Jesse of Joop. 

 

Voor scenario 1 (doorgaan op de bestaande weg) wordt geen aparte  

werkgroep geformeerd. Hieraan wordt al uitvoering gegeven via de bestaande  

commissies en het bestuur. Wel is hiervoor op posities versterking nodig in  

o.a. bestuur en commissies. Het is goed voor de beeldvorming om ook  

scenario 1 te benoemen in de communicatie. 

 

 

8. Rondvraag 

- Robert:  

o Had informatie verwacht over invulling van de teams en het kader. Voor 

het eerste is een nieuwe trainer Michael Richard. Het kader van de dames 

is ook rond: Willem Alewijnse gaat doordeweeks trainen geven. De TC is 

nog bezig met de teamindeling. Arjen Simonse werkt op basis van een 

inventarisatie een voorstel uit voor de invulling van senioren 3. 

Teambezetting en grote kwaliteitsverschillen bij het derde en soms ook bij 

het tweede zijn een probleem. Specifieke ideeën over teamindeling zijn 

welkom. Er is een kleinere enthousiaste, gemotiveerde kern bij het derde; 

het kan helpen als zij de overigen motiveren. Ook structuur met een 

stabiel kader kan helpen. Jaap adviseert om al in juni met een groepje 

aan de slag te gaan om te komen tot een actievere opstelling van spelers 

en een minder vrijblijvend karakter. 

- Anton:  

o Is de sproei-installatie al op orde i.v.m. voorziene droogte? Jaap geeft 

aan dat er dezelfde mogelijkheden zijn als vorig jaar vanuit gevulde 



containers. Het idee is om de containers weer te vullen, maar nu met 

water uit de geslagen bron. Dan kunnen alle drie de velden hiermee 

besproeid worden, mits het water niet te zout blijkt. 

o Kunnen de reclamebordgaten worden opgevuld? Jesse geeft aan dat er 

een lijstje van bedrijven is die hiervoor benaderd worden. Hiermee gaat 

de sponsorcommissie binnenkort aan de slag. 

- Stefan:  

o Een groot compliment voor de organisatoren van alle leuke en succesvolle 

evenementen. Marco wordt met name genoemd en krijgt applaus. 

 

9. Sluiting 

- Jesse beëindigd de vergadering en nodigt iedereen nog uit voor napraten met 

een drankje. 


